
Generalforsamling 19. marts 2022 

1. Valg af dirigent – Finn Vested Hansen 

2. valg af referent- Annette og Marianne 

3. Valg af stemmetæller- Søs og Christian 

4. Beretning- Formanden Hans Harald starter med at takke Ragnhild, 
Hanna og Kim for deres store indsats for foreningen. Hele året har 
været en udfordring ifh. Til corona og især de sidste måneder med 
Fyn. Der har også været udfordringer med bilerne, de har kørt meget 
og der har været en del rep. af bilerne. 

5. Regnskab- godkendelse af driftsregnskab. Marianne startede med at 
sige at hun kun havde regnskabet i det sidste kvartal af 2021. det blev 
godkendt. Der blev spurgt ind til Kristian Ringgaards gældsbrev. Det 
kunne Marianne ikke svare på. Finn vil tage kontakt til Kristian 
Ringgaard. Ragnhild spurgte ind til drift underskuddet om det har 
noget med KR at gøre. Poul udtaler at det har det ikke (Poul hjælper 
Marianne med regnskabet) Mike spurgte ind til pant kontoen, men 
det er en teknisk postering.  

Der blev nævnt at det kunne være en mulighed kun at betale med 
mobilepay en gang i forhold til gebyr foreningen betaler. Der 
diskuteres om det er muligt, men det menes der ikke at det kan, men 
Ragnhild tilbyder at betale de godt 4000 kr det koster pr år. 

6. Indkomne forslag- De nye vedtægter blev godkendt. 

Forslag fra Michael Hvidtved blev nedstemt.  

Bestyrelsen foreslog en stigning på 10 kr pr handel, godkendt og 
træder i kraft 1. Maj. 

Forslag fra Poul om at give bestyrelsen mandat til at skærpe 
foreningens profil, og om nødvendigt ændre foreningens navn. Det 
blev godkendt 25 ja, 7 nej, 1 blank. 

Der skiftes dirigent fra Finn til Phillipa. 



7. Budget fremlagt og godkendt uden bemærkninger. 

8. Fastsættelse af kontingent, uændret. 

9. Valg af bestyrelse medlemmer for 2 år. På valg var Hans Harald, 
Annette, Susanne og Marianne som modtog genvalg 

10.Valg af supp. – På valg Gitte, Phillipa, Ragnhild og Morten. Morten 
med 17 stemmer og Ragnhild med 16 stemmer blev valgt. 

11.Valg af bilags kontrollant-  Phillipa for 2 år og Susanne Boe for    1 
år. 

12.Valg af billags kontrollant supp for 1 år blev Tue. 

13.Evt- Finn takker for muligheden for køb af varer til de ukrainske 
flygtninge. 

       Phillipa siger tak til forsamlingen , den var demokratisk. 


